
FAU møte 
Onsdag 09.01 2019 kl. 19.30-20.30 

Sted: SFO 

 
Oppmøte: Siri Margrethe Hovi, Marianne Bjordal Thon, Jostein Enger, Kristoffer Tessem, Tone 

Skoglund, Live Cecilie Grindaker, Camilla Rosendal. 

 

Sak 1 

Presentasjon. 

 

Sak 2 
Betalingsterminal må settes opp mot en konto.Izettel. Må settes igang til 17 mai. Må lånes flere 

betalingsterminaler til 17 mai. 

Vi har en vipps konto som heter FAU Nord-Aurdal barneskole. 

 

Sak 3 
Er 17 mai feiring planleggingen igang. Siri hører med klassekontakt på det aktuelle trinnet. 

 

Sak 4 
SU møte. Nasjonale prøver. NABS scoret over landsgjennomsnittet i regning og lesing. På snittet i 

engelsk. Veldig fornøyd. 

 

6 klasse deltatt på prosjekt nasjonale prøve i regning. Vurderer å innføre i 6 og 7 trinn. 

 

Sak 5 
NAUS uteområde. 4 millioner fra kulturdepartementet, 1mill fra Sparebank stiftelsen, 4 millioner 

fra kommunen. Totalt 9 mill. Skal brukes til uteområde på NAUS. 

 

Sak 6 
Blir forbudt og stå langtidsparkert på den lange strekken. Kun kortidsparkering. Skilting vil bli gjort 

rett etter nyttår. 

 

Sak 7 
Spekter skolemiljøundersøkelse (elevundersøkelse) (ikke anonym) blitt tatt opp på samtale med 

elev og følges opp. Tilbakemelding på at det var litt vanskelige spørsmål og skjønne. 

 

Sak 8 
Ny læreplan 2020. Med samarbeidslæring er hovedfokus. Tema er: Folkehelse og livsmestring, 

demokrati og medborgerskap. Bærekraftig utvikling, 

 

Sak 9 
SU - Foreldreskole. Møtes og ha kvelder? Tenker at det ikke er gjennomførbart. Kommer ikke til å 

være så stor interesse for det. 

 

Sak 10 
Elevråd etterlyser ballvegg. Skal vi sette i gang? Få den opp? Vi venter på svar fra Rune om tanker 

rundt ballvegg. Vi ønsker å sette den opp og venter bare på tilbakemelding fra Rune.  



 

Sak 11 
Ruste opp ballbingen? Begynner å bli slitt og vi ønsker at den rustes opp. 

 

Sak 12 
Elevrådet ønsker flere fellesaktiviteter på skolen. Turneringer osv, snøballkrig mot lærere. 

Skoletalenter, fotballkamper. Ønsker å pusse opp klasserom i gamledelen. Ønsker 

basketballkurver/bane. 

Ballnett rundt ballbingen. Felles lunsj oftere. Mer dans i friminuttet.  

 

Sak 13 
Fotografering. Gikk litt tregt i år (2018). Vurderer å bytte fotograf. Hva tenker FAU. Vi tenker at vi 

ønsker å gi fotografen en sjanse til neste år. 

 

Sak 14 
Skolelyst.no. Randi lurer på om vi ønsker større utvalg av drikke, er det for stort utvalg? Nei vi syns 

det er greit som det er. 

 

Sak 15 
Mail fra Rune. Må ha svar innen januar. Skoleløp 12 april 2019 til inntekt for barnekreftforening. 

Skal NABS delta på dette? FAU sier nei. 

 

Sak 16 
Tips til fagkveld:  

Inkluderende skolemiljø – mobbing.  Vi i FAU får i hjemmelekse til neste gang og søke litt på nettet 

om dette tema. Se om vi finner noe aktuelt til et evt foredrag med dette temaet. 

 

 

 

 

Neste FAU møte onsdag 6 februar kl. 19.30 på Sfo NABS . 

 
 

                                                                                                            Sekretær Marianne B Thon 


